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Aanwezigen:  

- Michel van den Berg    (Optimus)  
- Fransje van Veen   (Invitare) 
- Paul Verbraak    (Pro College) 
- Henny Cremers   (SKOV) 
- Bert Lunshof    (Metameer)  
- Gemma Verstraten   (Peelraam) 
- Wethouder Hendriks-van Haren  (Gemeente Boxmeer) 
- Bart van Oort    (Gemeente Boxmeer) 
- Marin van den Heuvel   (Gemeente Boxmeer) 

 
Afwezigen:  

- Jacques Marsman   (Elzendaalcollege) 

 

 
1. Opening 

De wethouder opent de vergadering om 15.00 uur. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Verzoek Optimus:  Graag de Bouwsteen toevoegen aan de agenda  
Verzoek Pro college:  Graag akoestiek Hoogkoor toevoegen aan agenda 
 
Agendapunten worden onder punt 4 toegevoegd. 
 

3. (Besluitvormend) Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs gemeente 
Boxmeer 2019 

Wijzigingen 
Bart licht toe wat de voorgestelde wijzigingen zijn in de verordening:  
1. De eenmalige verhoging van de normbedragen met 40% (+ indexering 2019 met 6,63%) om 

aansluiting te krijgen bij de feitelijke prijzen in de bouw; 
2. Het opnemen van een nieuw artikel voor het ‘voorbereidingskrediet’. Het verstrekken van een 
voorbereidingskrediet was al wel staande praktijk in Boxmeer. Met opnemen van dit artikel in de 
verordening is er ook een formele grondslag voor gecreëerd;  

3. Diverse redactionele wijzigingen, onjuiste verwijzingen en dergelijke.  
 
Opmerkingen 
Opmerking de heer Cremers (SKOV): De wijziging met betrekking tot vervangende bouw, is harder 
aangebracht dan gewenst. De huidige tekst over het levensduurverlenging van 20 jaar zou erin 
moeten blijven staan, om desinvestering te voorkomen. Als voorbeeld noemt de heer Cremers de 

Josefschool in Overloon. 
 
Aanpassingen 
De wijziging met betrekking tot de verordening betreft de toelichting. In de toelichting op de 
verordening wordt opgenomen dat als sprake is van conditie 4 ‘het verouderingsproces is duidelijk 
zichtbaar’, er te allen tijde een overleg plaatsvindt tussen schoolbestuur en gemeente over de 
meest doeltreffende en doelmatige oplossing.  

 
Dit om te voorkomen dat voor een niet doelmatige oplossing wordt gekozen. Bij conditie 4 is als 
uitgangspunt sprake van renovatie, en bij conditie 5 van vervangende nieuwbouw. Er kunnen 
situaties optreden, waarbij het adequater is om toch te kiezen voor vervangende nieuwbouw boven 
renovatie. 
 
Vergadering stemt in met wijziging verordening met inachtneming van aanpassing. 

 
4. (Informerend) Actuele huisvestingzaken 

Gymzaal Metameer 
De heer Van Oort (gemeente Boxmeer) geeft een korte toelichting op de doorlopen spoedaanvraag 
van Metameer als gevolg van de brand bij de gymzalen van Metameer in Boxmeer. De tijdelijke hal 
is opgeleverd, en de eindexamens hebben hier reeds plaats kunnen vinden. Op de oude plek van 
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de afgebrande gymzalen komt een nieuwe gymzaal. Deze komt fysiek los te staan van het 

Bolwerk.  
 
Zodra de vleermuizen uit de oude school van het Metameer zijn, wordt dit gebouw gesloopt. Wat 
de bestemming voor deze locatie wordt, is nog niet bekend.  
 
Josefschool Overloon:  
De heer Cremers (SKOV) licht toe dat vanuit een bouwkundig rapport is aangetoond dat 

vervangende nieuwbouw doelmatiger is dan renovatie van de huidige Josefschool. Uit de 
strategische visie van SKOV en het proces met de koerskaart zoals doorlopen met ouders en de 
school, vloeit de behoefte voort van het soort school. 
 
Hieruit is de locatie bij de Raaijhal als voorkeurslocatie naar voren gekomen. In het dorp Overloon 
is hierover flink discussie gevoerd en heeft de dorpsraad een enquête overhandigd aan het 

gemeentebestuur, waarin wordt aangegeven de school op de huidige locatie te behouden. 
 
Er is nog geen formele aanvraag ingediend. Hierdoor kan niet voldaan worden aan de reguliere 
termijnen als aangegeven in de verordening. Vraag is of de vergadering bezwaar heeft tegen 

afhandeling buiten deze termijnen. Vergadering is unaniem akkoord met afhandeling buiten de 
termijnen als aangegeven in de verordening. 
 

Hoogkoor 
De heer Verbraak (ProCollege) geeft aan dat gymdocenten klachten ondervinden van de sporthal 
van ’t Hoogkoor. De akoestiek is volgens hem onvoldoende. Er zijn veel klachten over oorschade 
vanuit de leraren en leerlingen. Dit wordt gedeeld door collega’s de heer Lunshof (Metameer) en 
mevrouw Van Veen (Invitare).  Volgens hen zou deze hal niet voldoen. Met name wanneer er twee 
groepen gelijktijdig van de hal gebruik maken. 
 

Wethouder Hendriks-Van Haren geeft aan dat de hal wel voldoet. De heer Van Oort (gemeente 
Boxmeer) geeft aanvullend aan dat het ook mogelijk is de turnhal te huren. De turnhal wordt nu 
nog niet door de scholen gebruikt voor gymonderwijs. Door dit wel te doen, kan een splitsing 
worden aangebracht tussen de groepen die les krijgen, waardoor de overlast van gelijktijdig 
sporten voorkomen wordt, en kan zonder ingrepen al op korte termijn een verbetering behaald 
worden.  

 
De Bouwsteen 
De heer Van den Berg (Optimus) geeft aan dat bij Onze Bouwsteen in Beugen een vervanging van 
het dak aan de orde is. Dit zou te wijten zijn aan een constructiefout. De kosten hiervoor worden 
geraamd op € 175.000. De heer Van den Berg neemt hierover nog contact op met de gemeente 
Boxmeer.  
 

5. Rondvraag 
Mevrouw Van Veen (Invitare) vraagt of er een meerjarig huisvestingsplan is voor Boxmeer?  
 
Dit is er nog niet, maar is een van de zaken die de heer Van Oort ook gesignaleerd heeft. 
Wethouder Hendriks-Van Haren geeft aan dat de gemeente Boxmeer gaat werken aan een 
meerjarig integraal huisvestingsplan onderwijs.   
 

6. Sluiting 
De wethouder sluit de vergadering om 15.50 uur. 


